
 

 

 

Protokoll nr 1/2022 

 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Jönköpings Flygklubb 2022-01-10 
 
Närvarande: Erik Gaude (telefon), Maher El Kari, Henrik Lilliesköld, Eddie Gongapsevas, 

Krister Sjökvist, Johan Jangmo 

Förhinder: Tomas Katzin, Mikael Zagerholm, Patrik André, Thomas Tärnbring 

 

1. Öppnande 

Henrik hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.   

2. Dagordning 

Dagordningen godkändes. 

3. Föregående protokoll.  

 

4. Inkommen post 

ingen 

5. Ekonomi. Rapport från kassören 

OK. Inte jättemycket i kassan. Årsavgiften ska betalas. Erik skickar email till alla. Fakturor 

skickas även till golfklubben på Visingsö samt segelflygklubben. Några hundra tussen 

kommer att komma in under januari månad.  

VPO - försäkring kostar mycket - vi flyger för lite. Dyrt för eleverna, tar mycket tid. Maskinen 

kanske är inte lämplig för skolningen. Bosse ska bjudas in till nästa mötet. 

6. Flygtider per 31/12. Timmar inom parentes 6/12 2021.  

   

KIK 338 (328) timmar   

VPO 157 (157) timmar (avställd) 

IDG 93 (75)   timmar 

BAW 228 (228) timmar 

7. Tekniskt – Rapport från flygplansansvariga.  

KIK – Inga uppgifter 

IDG – Inga uppgifter 

VPO –Inget speciellt 

BAW – på service. Ska omregistreras.  
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8. Flygskolan 

6 elever, 7 på teorin i år. 10 elever från förra året. 

 

9. Medlemsfrågor 

Valberedning - vi måste ordentlig valberedning. Diskuteras på nästa möte. 

 

10. Aktiviteter.  

Årsmöte planeras till 21/2 19:00.  

 

11. Övriga frågor 

Säkerhetsmöte med flygplatsen den 19/01 angående PPR, badge och annat. Några från 

styrelsen deltar.  

KSAK börjar engagera sig i brandflyg. BAW ska skrivas in på brandflyg. Idag samarbetar vi 

med FFK. FFK inte deltar i upphandlingar om privat aktör kommer in = risk för klubben att 

förlora intäkter. Johan pratat med Martin L och KSAK. 

 

12. Kommande möten 

7/2 18:00. Årsmöte 21/2 19:00 

 

Mötet avslutades 

Henrik förklarade mötet för avslutat och tackade de närvarande 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Eddie Gongapsevas 

 

Mötesordförande 

 

Henrik Lilliesköld 

 


